
Bestyrelsesmøde 26/1 2022

Tilstede Alice, Connie, Bo og Tove

Afbud Betina, Omar 


Dagsorden: 
Hjertestarterstatus

Brugergruppenyt og nyt affaldssystem

Kontingentstatus og regnskab

Planlægning af generalforsamling

Trafik i landsbyen.

Museumsgrunden

Eventuelt


Hjertestarter. 
Hjertestarter er sat op og tilsluttet. Den skal tilmeldes Trykfonden. Tove snakker med Laura om 
tilmelding. 

Kommunen gav tilskud på 6500. Hjertestarterskab kostede 12500

Vi laver nyhedsbrev om at hjertestarter er placeret. Alice sørger for det.


Brugergruppen og nyt affaldssystem.

Intet nyt. 

Vi afventer stadig info om det nye affaldssystem.


Kontingent. 
Bestyrelsen har været rundt til grundejere for at få de sidste til at betale kontingent for 2021. 
Næsten alle er nu medlemmer.

Bo laver regnskab i forbindelse med GF.


Trafik i landsbyen 
Prøveskilt er sat op ved Hyldager parkeringsplads. Det henviser til parkering til Dyregården på 
Hyldager. Gør det en forskel vil det blive permanent. Vores vurdering er at skiltet giver god 
anvisning på parkering. Skiltet må gerne flyttes nogle meter længere med mod lyskrydset så man 
kan nå at registrere skiltet før man er kørt forbi indkørslen. Desuden må skiltet gerne være med 
mere tydelig skrift. Alice undersøger om dyregårdens naboer har oplevet en forandring i forhold til 
parkering. 10/3 er næste møde i trafikgruppen. Alice, Bo og Betina deltager.

Spørgeskema til alle grundejerforeninger om fælles ladestandere. Vi har svaret.


Museumsgrunden. 
Status fra naturgruppen/museumsgrunden. Der har været afholdt møde og vandring på 
museumsgrunden, både med og uden AK’s biolog, og der er bestil hjemmehørende frø til såning i 
et område hvor græsset skrælles væk og desuden martsvioler under kastanjetræet. Vi har spurgt 
og rykket Materialegården for afskrælning af græs. Der skal sås mens der er frost. 

Til foråret inviterer gruppen på kage og arbejde på grunden.

Se forslag her:






Planlægning af generalforsamling. 
Tid og sted:

Tirsdag d. 22/3 med spisning fra 18-18,30. Derefter generalforsamling. Vi afholder det på 
Herstedlund skole. Bo booker.

Dagsorden ud senest d. 8/3. 

Punkter til GF. Som vi plejer, plus punkt om nyt affaldssystem. Alice laver udkast til dagsorden. 
Under formandens beretning fortælles om naturgruppens arbejde

Forslag fra bestyrelsen

- permanent flytning af Den årlige generalforsamling til maj måned. Grunden er at vi så kan være 

på Dyregården i drivhuset. Bo og Alice laver udkast.

På valg: Alice, Bo og Tove. Alice og Bo genopstiller, Tove genopstiller ikke. Suppleant Omar er på 
valg, vi undersøger om han genopstiller.

Desuden kan der laves status på diverse udvalg (ikke til ref)

Spørg høstfestudvalg og madgruppen om de genopstiller og bed dem om at sige lidt om 
arbejdsopgaver.


Dirigent. Birger, som spørges

Referent. Tove eller Betina. (Snak med Betina) 

Stemmesedler: laves af Bo som også printer dagsorden og regnskab.


Bestyrelsen mødes 17,30.

Indkøb mad: Tove som også laver liste over indkøb/mængde til kommende generalforsamlinger.

Drikkelse: Alice 

Evt. Kaffe. Bo undersøger.


Næste møde:  tirsdag d. 15/2 kl 19,30 hos Connie  
Dagsorden er:  
- generalforsamling og  
- affald. 

Eventuelt. 
Intet


Referat

Tove



